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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor

Möte 2021-02-22

Närvarande:
Keity Klynne Löfgren, SRF
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm /Epilepsiföreningen
Carin Lemberg, DHR
Henrik Sundqvist, Stockholms Dövas Förening (SDF)

Ej närvarande:                  

I tjänsten: 
T.f. avdelningschef Socialtjänstavdelningen Katarina Eriksson 
Avdelningschef Äldreomsorgen Lena Slotte
Ingemar Sollgard administrativ sekreterare
Anhörigkonsulent Äldreomsorgen Katja Nykänen

Tidpunkt:
Måndagen den 22 februari 2021
Kl. 14.00- 16.00

Plats: Skypemöte

Berit Magaard, Funktionsrätt             Keity Klynne Löfgren, SRF
Stockholm Epilepsiföreningen i          
Storstockholm

                                     

                                                                                                                    
Justerare                                                               Justerare

                                  §1 Fastställande av dagordning
      Dagordningen fastställdes. 

§2 Val av justerare 
      Berit Magaard, Funktionsrätt     Keity Klynne Löfgren, SRF
      Stockholm Epilepsiföreningen 

                                            i Storstockholm
                                                                                                 
§3 Föregående protokoll 
   
§4 Tillgänglighet till lokaler och handlingar
       Nämndens protokoll och KS funktionshinderråds protokoll saknades  
       vid utskicket av handlingar.
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 §5  Balanslistan
      Rådet stryker punkten om arbetet med ensamkommande.
      Dragning om kommande byggprojekt vid mötet den 22/3
                   

                                   §6 Information från stadsdelsförvaltningen        
     Anhörigkonsulent Katja Nykänen informerar om sitt arbete. 
    Kontaktuppgifter till anhörigkonsulenten: 
    Telefon:08-508 08 937
    E post: katja.nykanen@stockholm.se

     Angående rådets fråga om en person fortsatt räknas som en anhörig  
     efter det att personens närstående avlidit. Anhörigkonsulenten svarar    
     att staden, enligt programmet om anhörigstöd, inte räknar en person  
     som ”anhörig” om den inte längre stödjer någon närstående.

     Rådet påpekar att det inte är bra att Regionen och kommunen har olika    
     definitioner och begrepp för anhöriga och närstående.
                   

                                   §7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
                                        2021-02-25   

                                     2 Anmälan av medborgarförslag     
                                          
                                        3 Medborgarförslag om belysning på tennisbana
                                       KUNG 2020/488
                                       Rådet har inga synpunkter

                                        4 Medborgarförslag om skylt för Birger Jarls ek
                                       KUNG 2020/481
                                               Rådet har inga synpunkter

                                         5 Medborgarförslag om bävrar
                                       KUNG 2021/5
                                           Rådet har inga synpunkter
 
                                        6 Medborgarförslag om Lilla Essingen
                                       KUNG 2020/490
                                           Rådet har inga synpunkter

                                       7 Medborgarförslag om utegym Lilla Essingen
                                       KUNG 2020/483
Lindhagensgatan 76                             Rådet har inga synpunkter 
100 28 Stockholm
Telefon 08-508 08 000                      
kungsholmen@stockholm.se

stockholm.se                                          ALLMÄNNA ÄRENDEN
                                       8 Verksamhetsberättelse 2020
                                        KUNG 2021/26
                                            Rådet undrar över skrivningen i VB om den ökade bemanningen på  
                                                 förvaltningens gruppbostäder och undrar om samma sak gäller för  
                                                 entreprenaderna. Förvaltningen har ingen kännedom om detta. 

                                                 Fråga från rådet om det stämmer att biståndsbedömarna på förvaltningen har 
                                                 kontaktat alla personer som har daglig verksamhet. Förvaltningen svarar att    
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                                                 detta stämmer. 
                                               
                                                 Angående rådets synpunkter på remisser och skrivelser. Rådet önskar       
                                             komma in i ett tidigare skede under arbetet med ärenden och inte efter   
                                             det att ärendena är färdigskrivna.
                                             
                                             Frågor om budgettilldelningen till verksamhetsområdet och varför              
                                             beställarverksamheten går back ekonomiskt. Förvaltningen      
                                             redogjorde för saken och förklarade att en av anledningarna är     
                                            kostsamma placeringar utanför LOV.

                                            Fråga om vem som svarar på inkomna klagomål på förvaltningen.        
                                            Förvaltningen svarar att den verksamhet som klagomålet riktar sig till,    
                                            svarar på klagomålet.  

                                       9 Boendeplan för särskilt boende för personer med
                                      funktionsnedsättning
                                      KUNG 2021/28
                                          Rådet önskar en separat dragning om kommande projekt vid nästa möte

                                    10 Ny hundrastgård i Kristineberg
                                      Ansökan till kommunfullmäktige
                                      KUNG 2021/8
                                              Inga synpunkter        
            
                                     11 Redovisning av tillsyn 2020 av folköl, elektroniska
                                       cigaretter och påfyllnadsbehållare
                                       KUNG 2021/4
                                       Rådet har inga synpunkter

                                     12 Webbsändning av sammanträden
                                       Svar på skrivelse från Socialdemokraterna och
                                       Vänsterpartiet
                                       KUNG 2020/380
                                                                                          
                                       Rådet framför att möten bör genomföras digitalt under rådande           
                                           förhållanden, men betonar att det måste anordnas så att mötena direkt   
                                           textas och direkt syntolkas och inte i efterhand. 

                                         REMISSER
                                      13 Remiss om barngruppernas storlek i förskolan
                                        Svar på remiss från kommunstyrelsen
                                        KUNG 2020/494
                                            Inga synpunkter
                                               
                                   §9  Övriga frågor 

                                   Rådet utser Eva Söderbärj till ordförande för rådets marsmöte.

                                             Fråga från rådet om de kan få tillgång till surfplattor. Sekreteraren 
                                             återkommer i frågan när svar inkommer.

                                             Rådet har noterat att förvaltningen satt in en annons i lokalpressen 
                                             för att presentera pensionärsrådet och undrar om det går att göra        
                                             samma sak för rådet för funktionshinderfrågor.
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                                         Nästa möte 22/3 kl. 13-16 Skypemöte
  

                                          Mötestider 2021
22/3 kl.   13-16
26/4 kl.   13-16
24/5 kl.   13-16
14/6 kl.   13-16
23/8 kl.   13-16
27/9 kl.   13-16
25/10 kl. 13-16
22/11 kl. 13-16
13/12 kl. 13-16
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